

Hangzhou Truth Chem Co. Ltd, is the authorized A-level agent of IMERYS。 We supply high quality raw materials to various application and industry such as coating, ink, plastic modification, pigment production, colorful pencil core, auto care and bio-technology etc.

It was established in 2009, HQ in Hangzhou, Zhejiang Province, and branch office in Foshan, Guangdong Province, a very professional with chemical background trading company.

During the operation base on the TRUST with each other, we already has certain customers' foundation and set up long-term and stable supply relationship with them. The warehouse in Shanghai, Hangzhou and Qingdao are more convenient for quick response for customer demand in different location. Meanwhile, with the support from customers and our suppliers, our products line improve constantly and could give more overall solution to our end users.

杭州崇科**新材料**有限公司（Truthchem）成立于 2009 年，是中国领先的工业化学品和相关新材料创新服务的分销商，产品来源于美国、法国，英国，比利时，加拿大和澳大利亚等。

杭州崇科是 Imerys 高岭土 云母 滑石粉 硅藻土一级代理商，同时经销世界 500 强企业生产的优质颜料，树脂，助剂，以及特殊功效产品。

崇科化工在上海，广东，四川，山东设有专业办事机构，在上海，杭

州，青島，天津，廣東順德等地設有化工專業倉儲和物流，擁有龐大的終端工業用戶的客戶群。

崇科化工以能夠提供品種齊全的產品為特色，還能提供各種各樣的針對客戶的相關服務。如配方建議，工藝改進，減少成本，降低能耗，改善環境等。

(美國白土)

Factory Introduction:

Kentucky-Tennessee Clay Company, (called KT Company), established in 1927 – is combined by a mineral company of Tennessee and a construction development company of Texas. Owing to the combination, KT company had become the biggest Ball Clay producer. From 1927 to 1984, KT company has not just expanded production scale, but also step by step combined with some business groups. In 2001, the leading company of global mineral industry – Imerys Company with headquarter in Paris merged and acquisitioned KT Company. After that, KT has become one member of Imerys group and change the name to Imerys North America Ceramics. Currently, KT Company owns 7 plants in Mexico and 6 states of south-eastern area of USA with totally over 400 staff. From the viewpoint of global market, KT is an important and leading company in clay industry and is keeping growing and growing.

Kentucky-Tennessee Clay Company，以下簡稱 KT 公司，成立於 1927 年。由田納西州的礦產公司與德州的建設發展公司所合併成立，此一合併，使得當時 KT 公司成為全美最大的 Ball Clay 生產公司。1927 年至 1984 年間，KT 除不但擴大生產規模，也陸續與幾個集團公司合併，至 2001 年，位全球工業礦產公司領導地位的法商 Imerys 公司，其總公司位於法國巴黎，進一步將 KT 併入集團，KT 成為 Imerys 集團成員改名為 Imerys North America Ceramics。目前，KT 公司在墨西哥以及東南地區六個州擁有擁有七個廠區，並有員工超過 400 名。在全球市場角度看來，KT 佔有重要地位並不斷成長，且將持續領先。

Location:

地理位置:

Langley, South Carolina



Confidential

Exported port: Savannah port, Georgia

specification :

a fine-grained kaolin used as filler in hard rubber products, plastic compounds, adhesive, protective coatings, and similar applications.

美國白土為用在硬質橡膠,塑膠混和,黏著劑,保護塗層及類似應用的微粒填料

TYPICAL PROPERTIES

CHEMICAL ANALYSIS

SiO ₂	(%)	44.8
Al ₂ O ₃	(%)	38.5
Fe ₂ O ₃	(%)	1.2
TiO ₂	(%)	1.45
K ₂ O	(%)	0.2
Na ₂ O	(%)	0.1
CaO	(%)	0.1
MgO	(%)	0.05
L.O.I.	(%)	13.6

PHYSICAL PROPERTIES

G.E. Brightness	74 min	
pH	5.0	
Specific Gravity	(%)	2.6
Surface Area	(m ² /g)	23
Oil Absorption	(g/100g)	41

PARTICLE SIZE

Median	(microns)	0.3
+325 Mesh	(% retained)	0.3 max
%< 20	(microns)	99.5
%< 10	(microns)	98.5
%< 5	(microns)	98
%< 2	(microns)	92
%< 1	(microns)	86
%< 0.5	(microns)	71.5

Packing:

- 1. 50 lb/bag/22.68 kg 60 bags * 16 pallets + 40 bags * 2 pallets = 1040 bags /40' CY/23.587 mt
- 2. 25 kg/bag 55 bags * 18 pallets = 990 bags/40' CY/24.75 mt

產品包裝:

- 1. 50lbs/包/22.68kgs 60 包 x 16 個木托盤 + 40 包 x 2 個木托盤 = 1040 包/40'CY/23.587 噸
- 2. 25kg/包 55 包 x 16 個木托盤 + 30 包 x 2 個木托盤 = 940 包/40'CY/23,50 噸

The industrial applications:

Shoe rubber bottom:



Ball:

Diving suit:



Bath mat:



Car mat:



Foaming rubber:



Conveyor belt:



Inner and outside tire for motorbike and bicycle:



Rubber belt:



Rubber pipe:



Rubber ring:

